

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 8 september 2013

Närvarande: Ulrica Malmgren, Jonas Malmgren, Anette Krii, Tomas Appelkvist, Jeanette Stark, och Petri Huttula

1. Godkännande av dagordning.
2. Jeanette Stark utses som justerare.

3. Föregående protokoll
Genomgång av föregående protokoll.

4. Ekonomi

-**Inköp.** Tomas har ej ännu fått besked av Damlagstränarna hur många matchställ som behöver införskaffas. Beställning sker när han fått klara besked. Jeanette åtar sig att köpa in västar till matchvärdarna, kostnad för detta får vara ungefär 1000 kr.

-**Tipstolva/Målspansring.** Tomas har fått ut detta till A-lag och U-lag. Damlaget kommer att få det inom kort. 1 tipstolva/2 målspansring alt. 2 tipstolvor/1 målspansring skall säljas av varje spelare i A-lag/U-lag och Damlag.

-**V75.** Ulrica har talat med Marcus Jansson som gärna ställer upp på att göra tipsrader, dock vill han inte ansvara för att dra in pengarna. Tomas och Andreas tar en träff med Marcus där de reder ut det praktiska.

-**Newbody.** Jessica Sääf-Mertala är ansvarig för detta i år också, dock vill hon ha hjälp av andra att se till att pengar betalas in av de som säljer. Försäljningsperioden för hösten är 23/9-20/10. Kataloger kommer ut inom kort. Önskemål från styrelsen är att varje barn ska sälja 8 paket, vilket självklart inte är något krav.

-**Kiosk.** Anette Wetenius och Mariette Kuusisto ansvariga för denna. Anette Krii skriver rent informationen i kioskpärmen och detta ska vara klart senast 12/9.

6. Senior (Herr, U-lag, Damlag)

- **Tränare, ledare.** U-laget har fortfarande ingen tränare. Tomas ska tillfråga Niklas Borsén om han kan tänka sig detta uppdrag.

- **Matchvärdar.** Tomas har gjort klart matchvärdslistan för A-laget denna säsong. Styrelsen har 3 st tillfällen då de är ansvariga. Första gången är 20/9-13.

- **Sekretariat.** Borsén tar hand om sekretariatet i både A-lag Herr och A-lag Dam.

-**Arrangemang.** Styrelsen beslutade följande kring detta:

* Entré A-lag herr, 50 kr, Entré Damlag, 20 kr

* Pris till matchens spelare varje match. Förslag kom om att göra iordning lappar där publiken kan rösta på matchens lirare både hos hemmalag och bortalag. 5 minuter innan sista perioden är slut samlar matchvärdarna in de som önskar rösta på detta (kostnad 10 kr/person). Speakern meddelar sedan vem som blivit vinnare i respektive lag som då också erhåller pris. Vid sista hemmamatchen kommer det lottas ut ett fint pris bland alla som röstat på matchens lirare under säsongen.

* Inför matchen, ljus släcks ned, hög musik och sedan line-up.

* Matchprogram/klapprar. Jeanette har talat med Ståhl som kan hjälpa till att lösa dessa till en billig penning. Med på dessa ska seniortruppen stå med namn och nummer, matchschema och logotype. Jonas ombesörjer så att Jeanette erhåller namnen på truppen.

* Matchaffischer. Andreas m löser detta.

* Väst till matchvärdarna. Jeanette löser detta.

* Filma matcherna? Inget konkret förslag ännu om vem skulle kunna åta sig denna uppgift.

* 21-lotter hämtas av Jonas Malmgren (2000 st) inför första matchen.

* Aktiviteter i pauser. Vi beslutar från gång till gång vad som ska ske och utser olika ansvariga för respektive match. Till första matchen den 20 september är det prisutdelning till P98, ev någon mer. Ulrica undersöker med kansliet/ Jeanette tar kontakt med P98.

7. Junior/Ungdom

- **Tränare.** P03/04, en tillfällig lösning är att Jonas Stark tar det administrativa ansvaret och 4 st föräldrar delar på att ansvara för träningarna. Andreas Ahagen är en resurs för P03/04 på deras söndagsträningar. Ulrica Malmgren kallar alla föräldrar i de yngre åldrarna till föräldramöte. Tomas A kommer närvara. Förslag på datum någon gång i mitten av september, kring 20/9. Beräknad start för träningarna bör bli i början av oktober om tränarfrågan löser sig.
- **Serieanmälan för P03/04.** De står nu som reserv till P03 Södra, ifall någon drar sig ur. Anette Krii ska tala med de övriga tränarna i P04-lagen i serien och vädja om dispens för de grabbar som är födda 2003. Efter detta tas vidare kontakt med förbundet om hur vi går vidare.
- **Domare.** Oscar Köhler och Hampus Lippu kan tänka sig att dela ansvaret med att vara domaransvariga. Ev. är domarutbildningen för P97:or redan denna söndag. Ulrica återkommer om detta.

8. Ny hemsida

Alla ledare och styrelsen har fått login för att kunna registrera information på den nya sidan. Petri hade en genomgång för styrelsen om hur man registrerar. Petri ska undersöka möjligheten att få till en SMS-funktion. Anette mailar till Petri de dokument som önskas få inlagt under styrelsen på hemsidan.

9. Träningstider – IDA - Licenser

- **Träningstider.** Styrelsen gick igenom det förslag på träningstider som Tomas gjort och de önskemål som olika tränare har haft. Vi enades om ett schema som Tomas kommer att lägga ut på hemsidan i början på denna veckan.
- **IDA.** Jeanette ska registrera, men ej fått inloggning ännu. Tomas undersöker vad som hänt

10. DM

Jeanette har bokat DM för åldersgrupp 01/02 den 2-3 november. Sista anmälningsdag kommer att vara 7/10-13. Möte i DM-gruppen kommer att vara den 18/9 kl. 18.00 och de som skall närvara är: Jeanette Stark, Mariette Kuusistu, Anette Krii och Anette Håkansson.

11. Styrelsemöten

Nästa styrelsemöte är lördagen den 5/10 mellan kl. 17-18.30 hemma hos Tomas och Christina. Från 18.30 är respektive och barn välkomna. Meddela er till Tomas snarast om hur många som kommer från just er familj.

12. Övrigt

- **HLR-utbildning.** Den 21/9 är Peter Mertala och Jonas Malmgren anmälda till denna utbildning. Anette har meddelat Jan-Åke Brorsson.
- **Ledarmöte med fotbollen.** Datum för detta är satt till den 26/10 och inbjudan skickat till berörda från huvudstyrelsen.
- **Kick-off** Detta är preliminärt bokat till den 19/10. På styrelsemötet 5/10 diskuterar vi detaljer kring denna aktivitet.
- **A-lagsspelare på ungdomsträning** Spelare från A-lag skall under säsongen vara med på minst 1 av ungdomarnas träningar. Ledare i respektive ungdomslag tar kontakt med A-lagstränare om de önskar få besök av en A-lagstränare och man bestämmer då gemensamt när det kommer att ske.
- **Matchställbyttardag** Jeanette tog upp frågan och matchställ kommer inventeras och vid behov kan man byta med varandra.

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av: Jeanette Stark